



Since 1981

# 溫哥華、維多利亞 三/四日逍遙遊 VANCOUVER, VICTORIA 3/4 DAYS TOUR



團號 CODE	天數 DAYS	雙人房 TWIN	第三, 四人同房 3RD/4TH PAX	單人房 SINGLE	小孩 CHILD
YVR-3A	三天	\$323	\$216	\$509	\$139
YVR-4A	四天	\$449	\$289	\$723	\$173

出發日期：天天 4/11 -10/14/2018  
DEPARTURE：DAILY 4/11 -10/14/2018

## 行程特色/ HIGHLIGHTS：

- 史丹利公園、女皇公園。
- 寶翠花園門票，卑斯渡輪船票及中英文導遊
- Visit Stanley Park & Queen Elizabeth Park.
- Include Hotel, Butchart Garden admissions, BC Ferry and Chinese/English Speaking Tour Guide.

## 1 原居地 - 溫哥華 - 市內觀光(晚餐) 原居地 - 西雅圖 - 市內觀光(晚餐) HOMETOWN - VANCOUVER (D)

※抵達溫哥華機場：三天團友如果中午前抵達者送半天市內觀光。送特色漁港小渡，沿英格烈灣至格蘭威爾半島，大飽眼福！暢遊溫哥華市中心、史丹利公園、加拿大廣場、國際會議中心、冬奧聖火盆。

※抵達西雅圖機場(\$50附加費)：約中午12:00在機場1號行李帶集合。送西雅圖迷你市區遊，下午送往溫哥華酒店(不含溫哥華市區遊)。

※四天團友：加國內陸航班抵達，請於3號行李帶集合；國際航班抵達：請於接機大廳遊客中心集合。抵步後送往溫哥華酒店休息及自由活動或探親。

酒店: Hampton/ Abercorn Inn or similar

※Arrival at Vancouver: 3 Days tour passengers if arrival before noon, A complimentary city tour (duration: approx. 4 hours; prior to meet our tour guide before noon) of Downtown, Stanley Park, Canada Place, Vancouver Convention Center, Canada Place and Olympic Cauldron. Bonus mini ferry ride to Granville Island.

※Arrival at Seattle (\$50 Surcharge): please meet at claim belt #1 at Sea-Tac at approx. 12:00am. A complimentary mini excursion of Seattle (rather than Vancouver) will be arranged before transferring to hotel in Vancouver.

\* 4 Days tour passagers: Welcome to Vancouver! Let us greet you at claim belt #3 (domestic arrival) or BC Visitor Centre (international flight) after you have collected your luggage and then transferred to hotel.

## 2 溫哥華 - 卑斯渡輪 - 維多利亞 內港-布查特花園-溫哥華(早/午/晚餐) VANCOUVER-BC FERRIES-VICTORIA VICTORIA-INNER HARBOUR-BUTCHART GARDENS - VANCOUVER (B/L/D)

早上乘搭卑斯渡輪(包門票)，經喬治亞海峽抵達卑斯省首府-維多利亞。穿過同濟門，參觀唐人街。來到維多利亞內港，遊覽帝后酒店、省議會大樓及雷鳥公園等，更可選乘古英倫風格馬車遊覽。經比根



山公園，在世界最長高速公路起點處-零哩碑合影留念。暢遊“加拿大國家歷史遺址”布查特花園。從意大利古羅馬宮苑的設計，到清新的日式風格，欣賞各式庭院風景及奇花異草。獨家推薦：乘水上飛機飛返溫哥華(需附加費)。

Depart for Vancouver Island by BC Ferry (adm incl.). Capture the scenery along the Georgia Strait. Pass by Chinatown and explore the inner harbour area of Victoria (optional carriage tour available). Visit the chateau-style Empress hotel and discover the Legislative Buildings. After touring the Thunderbird Park and the Beacon Hill Park, visit the remarkable Mile "0". Relax and soak up the memorable scenery at the Butchart Gardens (adm incl.). Stunning floral displays await to greet you as you stroll along this wonderland. Return to Vancouver by ferry, or by seaplane (surcharge applies).

## 3 溫哥華-加拿大廣場-史丹利公園 漁港小渡 - 格蘭威爾半島 - 蓋斯鎮 - 女皇公園(早/午/晚餐) VANCOUVER - CANADA PLACE - STANLEY PARK-GRANVILLE ISLAND GASTOWN - Q.E. PARK - BUTCHART GARDENS - VANCOUVER (B/L/D)

四天團友前往以“五帆”為標誌的加拿大廣場，遊覽溫哥華會議中心及冬奧聖火盆。更可選乘水上飛機(自費)一覽溫哥華全貌或觀看加拿大首個且唯一4D模擬飛行項目“飛越加拿大”(自費)！抵達加拿大最大的城市公園-史丹利公園。該公園佔地1,000英畝。參觀公園內彰顯原住民文化精髓的印第安圖騰柱，登上希望角，遠眺獅門大橋、西溫及北溫。漫步於羅伯遜商業街及北美第二大的華埠唐人街。與蓋斯鎮內世界僅存的蒸汽動力時鐘留念。登上溫哥華的最高點-伊麗莎白女皇公園，北面群山、溫哥華港口及市中心皆在眼底。



※三天團友溫哥華離團。\*西雅圖離開的客人，請訂下午3:00後班機離開西雅圖。

4 days tour passengers discover the waterfront area of downtown Vancouver and visit the Vancouver Convention Center and the Olympic Cauldron. Take a chance to hop aboard Seaplane(optional) or take a virtual flight ride across Canada by 4D "Fly Over Canada"(optional). Head for Vancouver's first, largest, and most beloved urban park-Stanley Park. Enjoy your time at the totem-pole displays and great views of the Lions Gate Bridge from the Prospect Point. Stroll along Robson Street, Chinatown and Gastown. Explore Queen Elizabeth Park afterwards. ※ 3 days traveler transfer to Vancouver airport. ※ Depart in the morning, and arrive Sea-Tac approx. at noon (surcharge applies). Suggest flight after 3:00pm.

## 4 溫哥華/西雅圖-原居地(早餐) VANCOUVER - HOMETOWN (B)

上午可自由活動或探親訪友，之後前往溫哥華國際機場或郵輪碼頭(需附加費)，結束愉快的旅程。\*西雅圖離開的客人(\$50附加費)早上由酒店出發，中午抵達西雅圖水族館、郵輪碼頭或機場，建議搭乘下午3點後的航班。

Enjoy a free day for shopping or fine dining. Transfer to Vancouver Airport or Cruise Terminal(surcharge applies) afterwards.※ Depart early morning and arrive at Seattle Aquarium, Cruise Terminal or Sea-Tac Airport around noon (surcharge applies). Suggest departure flight time after 3pm.

### 費用不包括 / FARE EXCLUDES

- ※ 機票，餐費及自費活動。
- ※ 司機與導遊的服務費，建議每人每天\$9。
- ※ Air ticket, optional tours & meals.
- ※ Driver & tour guide's service fee at \$9 per person per day.

加拿大



美國亞洲旅行社  
America Asia Travel Center  
www.americaasia.com



• 蒙市 626-571-2988  
• 羅蘭崗 626-810-4388  
• 爾灣 949-559-8088

• 阿凱迪亞 626-821-1986  
• 喜瑞都 562-402-2558  
• 聖地牙哥 619-255-4806

• 夏威夷 808-333-5706  
SOT# 1018680-10

關注美亞假期微信  
獲取更多旅遊資訊與優惠

